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SGP 1 Wij waren ontevreden over de werking van het systeem 
tijdens het stikstofdebat in de commissie. Zijn er 
maatregelen genomen om de dingen die hier misgingen in
de toekomst te voorkomen? Zo ja, welke?

Het is terecht dat u ontevreden was over de werking van het systeem 
tijdens het stikstofdebat in de commissie. 
De huidige storingen komen door nieuwigheid en mensenwerk. De 
beheerorganisatie kijkt naar het proces, de techniek en de 
communicatie om het geheel beter te laten verlopen. Het is de 
verwachting dat onze beheerorganisatie met de extra mensen in het 
ondersteuningsteam dit snel onder de knie zal hebben.  

Echter, het werven van extra mensen verloopt door de krappe 
arbeidsmarkt stroef. De eerste uitvraag leverde 2 kandidaten op, die 
allebei om voor hen moverende redenen toch niet bij ons komen.  De 
uitvraag is opnieuw uitgezet. 

De opdracht om het team te versterken en op te (laten) leiden wordt 
op dit moment door de coördinator servicemanagement uitgevoerd. 
Hiervoor laat hij andere taken liggen.

2 Wanneer kunnen we gaan stemmen met dit systeem? Voor het digitaal stemmen zijn afgelopen zomer aanpassingen aan het 
systeem gedaan. Met de leveranciers is de harde afspraak gemaakt dat 
het bij de eerste PS-vergadering na het reces, dus op 21 september 
digitaal stemmen mogelijk is. Overigens speelt hierbij ook de 
vertragende factor dat onze wens om in een keer te stemmen op het 
einde van de vergadering niet was uitgevraagd.bij de 
opdrachtverlening.
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